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So zvýšením polyfunkčného komplexu Retro z pôvodných 17 na 31 podlaží nesúhlasí ani ružinovský starosta
Slavomír Drozd. Ako povedal, aj preto prerušil konanie v tejto veci a ešte nevydal rozhodnutie. Na otázku,
či firma trvá na zvýšení Retra na 31 podlaží, Lukačovič odpovedal kladne. „Ak nám stavebný úrad vyhovie,
budeme radi. Ak nevyhovie, zariadime sa podľa toho a budeme to akceptovať. Máme platné stavebné
povolenie na 17 podlaží, ktorým sa riadime a aj sa riadiť budeme,“ povedal Lukačovič. V prípade, ak im
stavebný úrad odsúhlasí vyššiu stavbu, majú pripravený projekt revitalizácie parku na Rumančekovej ulici,
ktorého hodnota presiahne 15 miliónov korún (497 908 €). Výstavba Retra v súčasnosti pokračuje podľa
platného stavebného povolenia. Ukončená je výstavba podzemných tesniacich stien, príjazdová rampa do
jamy, dokončených je aj 680 železobetónových pilotov a začínajú sa práce na hydroinštalácii spodnej
stavby a kladení základovej dosky.
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